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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„TVK és megyei ellátás?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtan i
dr. Székely Tamás egészségügyi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Vas megye egészségügyi ellátásának súlyos helyzetét az is tetézte, hogy csak egy súlypont i
kórháza van az ország megyéinek többségével ellentétben . Ez a szerep rendkívüli terhet jelent
a Markusovszky Kórháznak, amelyhez nem kapta meg a szükséges súlyszámot, ne m
elégséges a TVK-ja. A meggyengült városi kórházak — Körmend, Celldömölk — és az aktí v
kórházi funkciótól megfosztott Sárvári Önkormányzati Kórház miatt olyan akut ellátási tehe r
hárul a Markusovszky Kórházra, amelyet a jelenlegi TVK-val képtelen megoldani . A
problémát még az is súlyosbítja, hogy kórházunk onkológiai profilja évtizedek óta nagyon
erős mind a diagnosztikában, mind a klinikai szakmákban, s ezeknek a betegeknek az ellátás a
halasztást nem szenvedhet . Az elviselhetetlenül alacsony TVK mellett így kerültünk olyan
helyzetbe, hogy a térdprotézis várólistánk már 3 éves, de a csíp őprotézis műtétre is 29
hónapot, a szemlencse szürkehályog műtétre pedig 6 hónapot kell várni . És a várólisták
hossza — az augusztusi és szeptemberi plusz súlyszámok ellenére — id őben egyre jobban
kitolódik annak ellenére, hogy az említett plusz súlyszámokat kizárólag a kritikus 3 területr e
fordítottuk. Úgy gondoljuk, hogy ezek a várólisták már közgazdaságilag sem igazolhatók ,
egyébként pedig antihumá-nusak . Egyébként Angliában a hosszú várólisták közgazdasági é s
életminőségbeli negatívumai miatt jelenleg azon fáradoznak — meglehetősen nagy
eredménnyel és magyar orvosok közrem űködésével — hogy az elviselhetetlen idő tartamú
várólistákat néhány hétre csökkentsék .

Tisztelt Miniszter Úr !

Milyen esélyt lát arra, hogy a váró listákat eltörlik és a beteg ellátására, akkor történjé k
amikor a betegség tünetei jelentkeznek?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . december 11 .
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